
 

Skolebestyrelsesmøde 

Alslev Skole 6. september 2023 kl. 16.30 – 18.30 
 

Indhold Referat 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

 
Dagsorden godkendt 

 
Godkendelse af referat 
 

 
Referat godkendt 

 
Status elevtal pr. 5/9-23 

• Status antal elever og antal 
klasser  

• Tallene er grundlaget for den 
økonomiske tildeling i dette 
skoleår 

• Budgetopfølgning med 
økonomikonsulent medio 
september på baggrund af 
tallene 5/9-23 

 

 
Status elevtal pr. 5/9-23: 
175 elever fordelt i 9 klasser 
90 elever tilmeldt i SFO 
 
ML + TW møde med skolens økonomikonsulent i uge 37 om 
budget 
 
 
 

 
Tilsyn princip for lejrskoler 

• Overvejelser vedr. lejrskolen for 
3. årg. 

• Udarbejdelse af forskellige 
scenarier, der kan præsenteres 
for personalet. 

 

 
I dag er det en 3-dages lejrskole i nærområdet (Fanø, Ribe 
camping, Rolandshytten…) 
 
Forslag: 

- Fagdag med lærerne – forældre overtager til spisning 
og overnatning? 

- Èn-dags udflugt med overnatning på skolen 
efterfølgende 

- Overnatning på en anden skole i kommunen 
- Fortsætter som hidtil 

 
Formålet med lejrskolen: 

- Det sociale fællesskab 
 

 
Evt. nyt princip vedr. valg til elevråd 

• Overvejelser omkring at lave et 
princip vedr. valg til elevråd. 

• Mette præsenterer et udkast 
 

 
Udkastet præsenteres 
 
Det aftales, at der laves et arbejdspapir med forslag til 
elevrådsarbejdet 
Forældrene informeres af klasseteamet forud for 
elevrådsdannesle 
 
 

 
Nyt fra forældre 

 

 
Der har været en henvendelse fra et klasseteam om et 
køleskab i klassen.  
Dette er ikke en mulighed, men skolen kan hjælpe med at 
eleverne får gode vaner med at sætte madpakker ind og hente 



 

Skolebestyrelsesmøde 

Alslev Skole 6. september 2023 kl. 16.30 – 18.30 
dem igen 
 

 
Nyt fra SFO 
 

 
Klub 23 er startet op igen 
Info til forældrene er under udarbejdelse 
 
Skydning er startet op igen 
 

 
Evt. 

 
Det virkede rigtig godt at hele skolebestyrelsen trådte frem til 
forældremødet, så forældrene kunne få ansigter på 
medlemmerne og at Formandens årsberetning var en del af 
fællesmødet 
 
Der er skiftet to gyngestativer, som er klar til brug fredag i uge 
36 
Der er indhentet tilbud til nye legeaktiviteter (til græsplænen 
hvor den gamle Tarzanbane lå) 
Der er et forslag om en ”åleruse” til legepladsen 
 
Der er 8 elever fra 6. klasse, der skal på Legepatruljekursus. 
Tanken er at de skal uddanne den næste årgang før næste 
skoleår 
 

 
Næste møde 

 
TW og HBI har forud for mødet udarbejdet et arbejdspapir 
med forslag til elevrådsarbejdet 
 

 


